

CALL FOR SUBMISSIONS – *Past Imperfect*
Volume XXI (2018)

Past Imperfect is a peer-reviewed graduate student journal based out of the Department of History & Classics at the University of Alberta. We are currently welcoming submissions, **in French or in English**, from graduate students in all areas of History and Classics for publication in its twenty-first annual edition. This open access journal provides an opportunity for developing scholars to gain experience with peer-reviewed academic publishing.

Past Imperfect welcomes original research articles and book reviews covering a broad range of both time and geography. The journal especially encourages the submission of revised term papers, conference presentations, or thesis chapters. Articles that appear in *Past Imperfect* are abstracted in “America: History and Life” and “Historical Abstracts.”

Please include one copy of your work, which must have all identifiers removed, along with a 200-300-word abstract, and a cover page containing your contact information.

Authors should submit their documents by **December 4th, 2017** for consideration in the 2018 issue. For more information or to submit please contact pastimpe@ualberta.ca, ATTN: Andreea Resmerita.

Submissions Guidelines for Articles and Reviews

1. Research Articles

Submissions will undergo a blind review process by two to three reviewers (including at least one faculty member).

Reviewers make their recommendations for publication based on the following criteria:

Style & Structure:

- Approximately 20-30 double-spaced pages
- Clarity and coherence
- Structured and organized presentation
- Adherence to The Chicago Manual of Style

Originality & Argumentation:

- Based on primary sources
- Sound methodology
- Conversant with relevant literature
- Sophisticated analysis

2. Reviews

- Approximately 4-6 double-spaced pages
- Reviews of works published in previous **five years**
- Adherence to The Chicago Manual of Style

Past Imperfect Journal
Department of History & Classics
University of Alberta
2-28 Tory Building
Edmonton, AB T6G 2H4
Canada
[Past Imperfect Journal](#)

APPEL À CONTRIBUTIONS – *Past Imperfect*
Volume XXI (2018)

Past Imperfect est le journal avec comité de lecture des étudiants de 2^e et 3^e cycle du département History and Classics de l'Université de l'Alberta. Nous accueillons présentement les soumissions des étudiants des cycles supérieurs dans tous les domaines de l'histoire pour publication dans sa vingt-et-unième édition annuelle, **en français ou en anglais**. Cette revue en libre accès offre aux chercheurs en développement l'opportunité de publier leurs travaux dans une revue académique avec comité de lecture.

Past Imperfect sollicite des articles de recherche originaux et des critiques de livres couvrant un large éventail historique et géographique. La revue encourage en particulier la soumission de travaux universitaires révisés, de conférences, ou de chapitres de thèse. Les articles qui paraissent dans *Past Imperfect* sont indexés dans «America: History and Life» et «Historical Abstracts».

Veuillez svp inclure une copie de votre article dans laquelle dont toutes les informations vous identifiant sont supprimés, ainsi qu'un résumé (abstract) de 200-300 mots et une page couverture contenant vos coordonnées.

Les auteur(e)s doivent nous faire parvenir leurs soumissions avant le **4 décembre 2017** pour l'édition du printemps 2018. Faites parvenir votre soumission à pastimpe@ualberta.ca, ATTN : Andreea Resmerita.

Lignes directrices pour les articles et compte-rendus de livres

1. Articles de recherche

Les soumissions seront sujettes à un examen par les pairs en double insu par deux à trois examinateurs (dont au moins un membre du corps professoral).

Les examinateurs font leurs recommandations pour publication sur la base des critères suivants :

Style et structure :

- Environ 20-30 pages à double interligne
- Clarté et cohérence
- Présentation structurée et organisée
- Respect du Chicago Manual of Style

Originalité et argumentation :

- Sur la base de sources primaires
- Méthodologie cohérente
- Familiarité avec la documentation pertinente
- Finesse d'analyse

2. Comptes-rendus de livres

- Environ 4-6 pages à double interligne
- Compte-rendus d'ouvrages parus depuis **cinq ans**
- Respect du Chicago Manual of Style

Past Imperfect Journal
Department of History & Classics
University of Alberta
2-28 Tory Building
Edmonton, AB T6G 2H4
Canada
[Past Imperfect Journal](http://pastimpe.ualberta.ca)